

Referat

DIVISIONSLEDELSESMØDE 21-09-2016

Sted: 1. Birkerøds hytte

Tid: 19.30-21.30

Tilstede: Anders, Steffan, Henriette, Line, Lene, Marie Louise, Merete, Michael, Annesofie (KOL) og Susan

Afbud: Fred, Nils, Rasmus

1. Siden sidst
 - a. Fred og Henriette har mødtes med Susan for at starte DC føl-ordningen op. Det er stadig muligt at blive "føl".
 - b. Nykredit Bank kontaktede Susan, idet Divisionen havde et lån registeret, hvilket Nils kunne bekræfte ikke kunne være korrekt. Efter lidt efterforskning viste det sig, at lånepapirerne har været registeret på det forkerte CVR siden etableringen i 2003. Den pågældende gruppe er orienteret og Nykredit Bank vil dække alle udgifter i forbindelse med korrigerende af fejlen
 - c. Marie Louise orienterede om, at det umiddelbart ikke har været muligt at finde en dato for JuPlat, hvilket er rigtig ærgerligt.

2. DL struktur: efter mødet i august ser besætningen således ud:

DaMink	Lene og Bellis
DaJun	<i>Det har ike været muligt at besætte denne</i>
DaSp	Michael
DaSen	Line og Anders
DaGL	Susan, Fred og Henriette
Kasserer	Nils
DC	Susan
DC "føl"	Henriette og Fred (<i>indtil videre</i>)
På Bænken	Marie Louise og Steffan

3. Ravnerock 2017 – Anders og Steffan vil lede planlægningsudvalget

4. KRM 2016

- a. Henriette og Susan deltager for Divisionen
- b. Formødet en 9.11: Susan og Henriette planlægger dette. Rasmus fra KOL vil deltage.
- c. Fælles transport: der vil ikke blive sendt en bus afsted, men divisionen opfordrer deltagerne til at tale sammen og koordinere eventuelle ledige pladser

5. Status på hjemmesiden: nuværende aktivitets niveau er som forventet, da hjemmesiden hovedsageligt er et arbejdsværktøj for ledere. Der vil i forbindelse med arrangement planlagt i divisionen blive lagt billeder op på facebook siden og evt hjemmesiden. De respektive DA'er opfordres til at bruge facebook og hjemmeside, når det giver mening
6. Nyt fra Korpsledelsen:
Vi var så heldige at Annesofie havde tid til at kigge forbi vores Divisionsledelsesmøde og opdatere os på, hvad der rør sig lige nu – med særlig fokus på diskussionen om divisionernes fremtid. Nedenfor er opřidset nogle af de få pointer, som kom frem i dialogen:
 - Ifht til divisionernes fremtid: fokus på indhold fremfor struktur
 - "De digitale indfødte", fra nærvær til nuvær – hvad er DDS' rolle? "Digital dannelse"
 - Er der behov for at nytænke begreber som "uddannelse" og "patruljesystem"?
7. Udviklingsplan:
 - a. Divisionernes fremtid: *vi er godt med på dette punkt. Vi er fortsat vores aktive deltagelse i diskussionerne. Vi forventer at sende to til Pindstrup på DL/GL-weekend, vi har haft besøg af Annesofie, vi vil tage på KRM, vi har bidraget til spørgeskemaer og den kommende vejledning for divisioner*
 - b. Rekruttering: *vi har fået etableret en Følordning med henblik på at lave en god viden overlevering til eventuelt kommende DC'ere. Det er stadig muligt at komme med i ordningen, hvis man er interesseret i eventuelt at blive DC*
 - c. Spejdernes lejr: *der mangler stadig lidt information før vi kan se hvad behovet er. Derfor vil vi tage dette punkt op på næste DL møde*
 - d. Læring efter Fælles divi: *evalueringsmødet har fundet sted og læringspunkter er nedskrevet og gemt på passende vis. Punkterne vil blive taget med i divisionens videre arbejde.*
8. Eventuelt
 - a. Lene præsenterede hendes foreløbige ideer til et nyt divisions tørklæde. Vi blev enige om, at gå videre at de ideer hun har. Det blev vendt, at det er en god ide med tørklæder fra spejdersport, da de har en vis kvalitet, samt det vil lette fremtidigt arbejde.